背誦經文:, 豈不知我們這受洗歸入基督耶穌的人,是受洗歸入祂的死嗎?, 所以,我們藉著洗禮歸入死,和祂一同埋葬,原是叫我們一舉一動有新生的樣式,像基督藉著父的榮耀從死裡復活一樣。, 我們若在祂死的形狀上與祂聯合,也要在祂復活的形狀上與祂聯合。(羅 6:3-5)

Memorization Verses

³ Or do you not know that as many of us as were baptized into Christ Jesus were baptized into His death? ⁴ Therefore we were buried with Him through baptism into death, that just as Christ was raised from the dead by the glory of the Father, even so we also should walk in newness of life. ⁵ For if we have been united together in the likeness of His death, certainly we also shall be in the likeness of His resurrection (Romans 6:3-5)

一. 基督徒重生之後, 基督成為我們的新生命

When Christians are born again, Christ becomes our new life

- 我已經與基督同釘十字架,現在活著的不再是我,乃是基督在我裡面活著。(か 2:20a)
 I have been crucified with Christ; it is no longer I who live, but Christ lives in me. (Galatians 2:20a)
- 基督是我們的生命…(西 3:4a)
 Christ is our life... (Colossians 3:4a)

二. 不同的生命自然會有不同的生活

Different life brings forth different living

若有人在基督裡,他就是新造的人,舊事已過,都變成新的了。(林後 5:17)

Therefore, if anyone is in Christ, he is a new creation; old things have passed away; behold, all things have become new (2 Corinthians 5:17)

• 什麼樣子的生命,就有什麼樣子的生活與事奉;反之,由我們生活與事奉的內容與品質,就知道我們 內在生命的源頭和性質,也決定了我們生活的境界與價值。

Our life determines our living and service. On the other hand, the content and quality of our living and service reflect the origin and nature of our inner life, which also determines the realm and value of our living.

三. 神的兒女在基督裡開始新造的生活

God's children start living as a new creation in Christ

1. 新的身份 New identity

你看父賜給我們是何等的慈愛,使我們得稱為 神的兒女,我們也真是祂的兒女!(約壹 3/a) See what great love the Father has lavished on us, that we should be called children of God! And that is what we are! (1 John 3:1a)

2. 新的生活 New living

我們藉著洗禮歸入死,和祂一同埋葬,原是叫我們一舉一動有新生的樣式,像基督藉著父的 榮耀從死裡復活一樣。(羅64)

We were therefore buried with Him through baptism into death in order that, just as Christ was raised from the dead through the glory of the Father, we too may live a new life. (Romans 6: 4)

3. 新的標竿 New goal

『弟兄們,我不是以為自己已經得著了,我只有一件事,就是忘記背後,努力面前的,★向著標 竿直跑,要得神在基督耶穌裡從上面召我來得的獎賞。(腓 3月3-14)

¹³ Brethren, I do not count myself to have apprehended; but one thing I do, forgetting those things which are behind and reaching forward to those things which are ahead, ¹⁴ I press toward the goal for the prize of the upward call of God in Christ Jesus. (Philippians 3:13-14)